



Commission scolaire Eastern Shores
Eastern Shores School Board
Human Resources Department

Posting #
ESSB-S21-07
INTERNAL/EXTERNAL

BUILDING TECHNICIAN

The Eastern Shores School Board is seeking applications from interested candidates for the following position: **BUILDING TECHNICIAN (4213)**

WORKPLACE	ESSB Board Office / Possibility of telework 40, Mountsorrel, New Carlisle (Québec) G0C 1Z0
STATUS	Regular Full Time
WORKLOAD	35 hours per week
HOURLY RATE	From \$22.74 to \$31.99 per hour
WORK SCHEDULE	Monday to Friday
IMMEDIATE SUPERIOR	Superintendent of Services
START DATE	Immediately
DATE OF POSTING	January 5 th , 2022
DEADLINE FOR APPLICATIONS	January 18 th , 2022

NATURE OF THE WORK

By carrying out inspections and judging the condition of the major architectural and structural components of the land, buildings, heating, ventilation, air conditioning, refrigeration, plumbing, electrical and other systems;

Following the inspections, determine the repair work to be done, estimate the budget and prioritize them based on the remaining life of the components and the potential impact of not carrying out the work;

Conduct annual building inspections and update MAXIMO asset management software data;

To a lesser extent, develop and prepare architectural, structural, heating, ventilation, air conditioning, refrigeration, plumbing, electrical or other drawings and plans, as well as appropriate specifications for bidding and construction purposes and to supervise the execution and realization of the projects;

Initiate, support and coordinate the work of the support staff in the tasks they perform in relation to the execution of technical operations for which they are responsible;

As needed, carry out any other related task in connection with the performance of his/her duties.

REQUIRED QUALIFICATIONS

Hold a Diploma of College Studies in Building Systems Technology or a diploma or an attestation of studies recognized as equivalent by the competent authority.

OTHER REQUIREMENTS

- Proficiency in AutoCAD, Microsoft Excel and Word;
- Have a vehicle and valid driver's license;
- Communication skills in English and French.

You can find the characteristic functions in the Classification Plan at this address:

<https://cpn.gouv.qc.ca/cpnca/en/negociations/plan-de-classification/personnel-de-soutien/> (p.11)

If you are dynamic, rigorous, autonomous and a team player, come join our team!

Interested candidates should forward their curriculum vitae, indicating in subject the posting number to job.opportunity@essb.qc.ca.

Eastern Shores School Board is committed to equal access to employment and encourages applications from women, Aboriginal peoples, visible minorities, ethnic minorities and persons with disabilities. ESSB will only contact the candidates selected for interviews.



Commission scolaire Eastern Shores
Eastern Shores School Board
Human Resources Department

Affichage #
ESSB-S21-07
INTERNE/EXTERNE

TECHNICIEN(NE) EN BÂTIMENT

La commission scolaire Eastern Shores est à la recherche de candidats intéressés au poste suivant :
TECHNICIEN OU TECHNICIENNE EN BÂTIMENT (4213)

LIEU DE TRAVAIL	Commission scolaire Eastern Shores / Possibilité de télétravail 40, Mountsorrel, New Carlisle (Québec) G0C 1Z0
STATUT D'EMPLOI	Régulier temps plein
CHARGE DE TRAVAIL	35 heures par semaine
TAUX HORAIRE	De 22,74 \$ à 31,99 \$ de l'heure
HORAIRE DE TRAVAIL	Lundi au vendredi
SUPERVISEUR IMMÉDIAT	Directeur des services
DATE DE DÉBUT	immédiatement
DATE DE L'AFFICHAGE	5 janvier 2022
DATE LIMITE DE CANDIDATURE	18 janvier 2022

NATURE DU TRAVAIL

En effectuant des inspections et en jugeant l'état des principales composantes architecturales et structurelles du terrain, des bâtiments, des systèmes de chauffage, de ventilation, de climatisation, de réfrigération, de plomberie, d'électricité et autres;

Suite aux inspections, déterminer les travaux de réparation à effectuer, estimer le budget et les prioriser en fonction de la durée de vie restante des composantes et de l'impact potentiel de la non-exécution des travaux;

Effectuer des inspections annuelles des bâtiments et mettre à jour les données du logiciel de gestion des actifs MAXIMO;

Dans une moindre mesure, élaborer et préparer des dessins et des plans architecturaux, structurels, de chauffage, de ventilation, de climatisation, de réfrigération, de plomberie, électriques ou autres, ainsi que des devis appropriés aux fins d'appel d'offres et de construction et superviser l'exécution et la réalisation des projets;

Initier, soutenir et coordonner le travail du personnel de soutien dans les tâches qu'il effectue en lien avec l'exécution des opérations techniques dont il est responsable;

Au besoin, effectuer toute autre tâche connexe en lien avec l'exercice de ses fonctions.

QUALIFICATIONS REQUISES

Être titulaire d'un diplôme d'études collégiales en technologie de la mécanique du bâtiment ou être titulaire d'un diplôme ou d'une attestation d'études dont l'équivalence est reconnue par l'autorité compétente.

AUTRES QUALIFICATIONS

- Maîtrise des logiciels AutoCAD, Microsoft Excel et Word;
- Posséder un véhicule et un permis de conduire valide;
- Capacité de communication en anglais et en français.

Vous pourrez consulter les attributions caractéristiques de ce corps d'emploi dans le plan de classification à l'adresse suivante : <https://cpn.gouv.qc.ca/cpnca/negociations/plan-de-classification/personnel-de-soutien/> (p.11)

Si vous êtes dynamique, rigoureux, autonome et avez l'esprit d'équipe, venez vous joindre à notre équipe!

Les candidats intéressés doivent faire parvenir leur CV, en indiquant en objet le numéro de l'affichage, à job.opportunity@essb.qc.ca.

La Commission scolaire Eastern Shores s'engage à assurer l'égalité d'accès à l'emploi et encourage les candidatures des femmes, des Autochtones, des minorités visibles, des minorités ethniques et des personnes handicapées. La commission scolaire Eastern Shores communiquera uniquement avec les candidats sélectionnés pour les entrevues